

生命科學系電腦 IP 申請表

Department of Life Sciences Computer IP Application Form

申請日期 Application Date	年 月 日 YYYY / MM / DD		
申請原因 Reason for Application	<input type="checkbox"/> IP 新申請 New IP Application <input type="checkbox"/> IP 更換 IP Replacement <input type="checkbox"/> 網路卡位址更改申請 Network Card Address Change Application		
申請人 Applicant		所屬實驗室 Affiliated Laboratory	
<p>IP 申請注意事項：</p> <p>一、申請前請先洽實驗室 IP 管理人員確認可提供使用之 IP。</p> <p>二、如為更換 IP、網路卡位址者需填上舊 IP，資料不齊全者不受理申請。</p> <p>三、網卡位址查詢：</p> <p style="margin-left: 20px;">1.開始(按右鍵) → 執行 輸入 cmd 出現命令列模式</p> <p style="margin-left: 20px;">2.在命令列模式中輸入 ipconfig/all 會顯示網卡相關資訊，請填寫乙太網路卡區域連線中實體位址(IPv4 位址)。</p> <p>四、申請 IP 不代表已可使用，系辦開通後請申請人自行將 IP 相關設定設於使用之電腦上。</p> <p>五、申請人及指導老師需對該 IP 位址的使用及內容負責，並遵守學校資安及學術網路相關使用規定，如抵觸這項規定，需自負全責。</p> <p>IP Application Notes:</p> <p>1.Before applying, please consult the laboratory's IP administrator to confirm available IP addresses for use.</p> <p>2.For IP or network card address replacement, please provide the old IP address. Incomplete applications will not be processed.</p> <p>3.To check the network card address:</p> <p style="margin-left: 20px;">(1)Click Start (right-click) → Run → Type cmd to open the Command Prompt.</p> <p style="margin-left: 20px;">(2)In the Command Prompt, type ipconfig /all to display network card information. Please fill in the "Physical Address" (IPv4 address) under "Ethernet adapter Local Area Connection."</p> <p>4.Applying for an IP does not guarantee immediate use. After the department activates the IP, applicants must configure the relevant settings on their own computer.</p> <p>5.The applicant and their supervisor are responsible for the use and content associated with the IP address and must comply with the university's cybersecurity and academic network usage regulations. Any violation of these rules will be the applicant's responsibility.</p> <p>申請人簽名 Applicant's Signature : 實驗室負責人 Laboratory Supervisor :</p>			

使用人 User	新 IP New IP	舊 IP Old IP	網卡編號 Network Card Number

IP : 140.120.____.____、子網路遮罩 : 255.255.255.____、Gateway : 140.120.____.____、
 慣用 DNS : 140.120.1.2、其他 DNS : 140.120.1.21